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Dagsorden Bestyrelsesmøde  
Mandag d. 14. august kl. 16.00-19.00 på kontoret i GMC 

Til stede: Anita, Morten, Lennart, Ulla, Rikke, Merethe, Claus, Christine og Mathias. 
Afbud: Rune, Jens, Anne og Jakob.  
 
 

1. Valg af ordstyrer og referent 
Morten er ordstyrer og Mathias er referent 
 

2. Godkendelse af referat fra sidst 
Referat er godkendt. 
 

3. Mathias præsentation 
Mathias præsenterer sig og fortæller om sin uddannelsesmæssige baggrund. 
Christine præciserer Mathias’ rolle ift. bestyrelsesmøderne. Han fungerer som sekretær. Han har 
taleret men ikke beslutningsret lige som Christine.  

 

4. Trivsel – hvordan har vi det? 
Punktet drøftes i fortrolighed og skrives derfor ikke til referat. 
 

5. Økonomi – status pr. 31/7 2023 
Merete gennemgår status på økonomien pr. 31/9-23. Følgende punkter fremhæves på 
indtægtssiden: Det ser fint ud ift. kontingenter, og vi har fået alle de til tilskud, vi har 
budgetteret med i 2023. 
På udgiftssiden fremhæves følgende: Det ser fint ud ift. lønudgifterne.  
På kursusposten har vi kun brugt 350 kr. indtil videre, men der er budgetteret med 20.000 kr., så 
Merete spørger, om vi forventer at bruge så meget? Christine fortæller, at der vil komme 
udgifter til afholdelse af visionsdag samt IFS efteruddannelsesdage, som godt kan løbe op, men 
det forventes samtidig, at vi kan få refunderet nogle af udgifterne fra Kultur og Fritid. 
 
Der er endnu ikke registreret nogle udgifter ift. receptionen i juni, da vi afventer faktura fra 
Kompasset, som har lagt ud for udgifterne. Christine supplerer med info om, at der er brugt for 
ca. 16.200 kr. så vi har 8.800 kr. tilbage, som vi gerne må bruge på jubilæumsfesten d. 30. 
september.  
 
Christine informerer desuden om situationen vedr. ny medlems t-shirt: 
Centerlederen har som jubilæumsgave givet os et gavekort til 300 medlems-t-shirts til en værdi 
af 99kr pr. stk. eks. moms. Det er inkl. logo på brystet, men vi skal selv betale 20 kr. ekstra for at 
få trykt Kæmperne på ryggen, og hvis der skal bestilles meget mere end 300-310 stk., kommer vi 
også selv til at betale for de ekstra trøjer.   
På nuværende tidspunkt er det eksakte antal af trøjer uvist, men man har mulighed for at oplyse 
ønske til størrelse inden d. 10/9, sådan som det også er opgivet i nyhedsbrevet for 
efterårssæsonen. 
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Leverandøren har dog netop meldt tilbage, at modellen på den trøje vi ville have er i restordre, 
hvilket betyder, at vi er blevet tilbudt en trøje, der er 10 kr. dyrere. 
Det er potentielt også en udgift vi selv må afholde, men Christine har henvendt sig til sin ledelse 
(Hans og Christine WR.), for at finde ud af, hvordan vi skal forholde os til det. Vi afventer 
nærmere info, men Christine gør opmærksom på, at vi må forberede os på ekstra udgifter til 
klubtøj på mellem 10-12.000 kr.  
 

6. Punkter fra Kontoret  

• Status på hold og ansættelser (Christine) 
o Ny fodboldinstruktør 

Emil der deltager på fodboldholdet, var egentlig tiltænkt som ny hjælpetræner på 
hos Jens om fredagen og som instruktør på fodbold om onsdagen, men han er netop 
blevet optaget på et studie. Det betyder at vi skal finde en ny instruktør hurtigst 
muligt – evt. en studerende fra idrætsstudiet. 
Onsdagsholdet må evt. sættes på pause, hvis ikke det er muligt at finde en løsning 
inden sæsonstarten. 
 

o Info vedr. instruktør 
Punktet er fortroligt og skrives derfor ikke til referat. 
 

o Sæsonstart 
Christine informerer om, at der umiddelbart ikke er de store ændringer på 
Københavnerholdene (bortset onsdagsfodbold, hvor der skal findes en ny instruktør) 

 
o Hold på Frederiksberg 

Her er der lidt ændringer, idet Christines dansehold flytter dag grundet 
lokaleudfordringer. Det kommer fremover til at foregå i Kedelhallen hver torsdag kl. 
16-17.15.  
Vi har desuden penge til overs på Frederiksberg, som dels skyldes at vi har fået lidt 
mere tilskud end først antaget samt at vi har lukket cirkeltræning på Tre Falke Skolen 
grundet manglende tilslutning. 
 
Christine har snakket med Anders om at kombinere boksefitness med cirkeltræning, 
da begge er efterspurgt. Der er en ledig tid i salen om torsdagen på Hørsholmsgade, 
men vi kan ikke bare flytte et hold fra Frederiksberg til Nørrebro, da det er to 
forskellige budgetter. Vi vil derfor enten skulle flytte en Københavnerhold til 
Frederiksberg eller se om Frederiksberg Kommune vil gå med til at betale for et hold 
på Hørsholmsgade, når vi ikke har andre muligheder. Christine vil undersøge dette 
nærmere.   

 
o SMS fra Bjørn vedr. boksefitness 

Bjørn, som Anita har mødt til fitness, tilbyder frivilligt at udbyde boksetræning i tre 
måneder. Bjørn foretrækker at gøre dette fredag eller søndag. Christine og Bjørn 
initierer kommunikation, så Christine kan vurdere hvorvidt han er egnet til at blive 
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instruktør hos Kæmperne.  
Anita vurderer, at det vil være for meget, hvis salen optages hver søndag, da der ofte 
kommer mange til fitness, som har brug for at trække ned i salen. Højst én gang pr. 
måned.  
Salen er heller ikke ledig fredag, så lørdag bliver derfor foreslået som en mulighed i 
stedet. Christine skal dog drøfte dette med Otto og Brian inden der træffes en 
definitiv beslutning og kontakter herefter Bjørn ang. et introduktionsmøde. 
 

o Forsøg med svømning lørdag (11-12 gange, sep.-nov.). 
Christine har deltaget i en spørgeskemaundersøgelse omkring såkaldte ydretimer og 
weekendtimer i kommunens svømmehaller. Det har resulteret i, at vi har fået et 
tilbud om at være med i en forsøgsordning bestående af 2 perioder, hvor vi er blevet 
tildelt en tid lørdag 14:30-16:00 i Vesterbro Svømmehal. Første forsøgsperiode er fra 
september til november, ca. 11-12 gange. 

 
Bestyrelsen stemte om, hvorvidt der kan afsætte ca. 3600kr til lønning af 
svømmeinstruktør i forsøgsperiode 1: Det er konsensus ved afstemningen. 
 
Det skal dog understreges, at der er tale om en forsøgsordning, så det er ikke 
meningen at vi fremover skal have 4 svømmehold. Men hvis det viser sig at være 
populært, kan vi måske se på, om ét af de tre nuværende svømmehold kan allokeres 
til en weekenddag i stedet. Christine kontakter Petra og Erik og snakker med dem om 
det. 
 

• Kommende arrangementer 
o Sct. Hans Løbene 5. september 

Tilmeldingen til løbene er åben, og der er info om dette i nyhedsbrevet. Anita sender 
dog yderligere reklame ud ASAP. 
 

o Festudvalget – Jubilæumsfesten d. 30. september 
Der er et samlet festbudget på 39.800kr. 
bestyrelsen beslutter at afsætte yderligere 2.000 kr. så vi er sikker på, at der er penge 
nok til at hyre en DJ. Anita har allerede kontaktet et firma omkring DJ. Det koster 
5.500kr 
- Se i øvrigt ’Nyhedsbrev for efterårssæsonen 2023’ for mere information. 
 

o Verdens Mentale Sundhedsdag d. 10/10? 
Anita og Ulla tilbyder at stå for et klubarrangement om aftenen, for at markere 
dagen. Hvis man har idéer til indhold, så kontakt Anita eller Ulla. 
 

• Klubmodul – Introkursus (Mathias) 
Mathias udarbejder en visuel guide kombineret med en mundtlig præsentation af 
Klubmodul, som præsenteres en dag i træffetiden. 
Der sendes en mail ud med yderligere informationer på et senere tidspunkt. 
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• Portræt af en Kæmper (Mathias) 
Mathias bliver opfordret til at drøfte med Ulla og/eller et andet bestyrelsesmedlem, hvilken 
type spørgsmål der skal stilles ved interviewet samt hvordan formatet for portrætserien skal 
være.  
 
Ønsker at man selv at der skal laves et portræt af en eller har man en potentiel kandidat i 
tankerne, så bedes man kontakte Mathias ASAP. 
 

• Visionsdag – DGI (Christine) 
Christine har kontaktet Tommy fra DGI, som hjalp os i starten af året. Han vil meget gerne 
hjælpe og synes også at det er en god idé, at visionsdagen både er for bestyrelses, 
instruktører og frivillige.   
DGI tager 6.500kr. for at 2 konsulenter kommer ud og faciliteter dagen (inkl. forberedelse og 
opsamling af vores noter efterfølgende). Mad er ikke inkluderet.  
Tommy har bedt os tage stilling til, hvad vi gerne vil stå tilbage med efter sådan en dag? Er 
det et produkt, er det et bedre sammenhold, eller hvad er der tale om? 
→ Merethe efterspørger et produkt af en art. Såsom en plan for, hvordan man samler op på 
forløb. 
→ Morten: Klarhed over, hvad er den røde tråd hos Kæmperne – ensartethed over alle linjer 
→ Rikke: Hvad bliver der efterspurgt fra medlemmerne til bestyrelsen? 
Forventningsafstemning til bestyrelsen – opfordring til ejerskab.  
 
Vi beslutter at Visionsdagen afholdes mandag d. 16. oktober 2023, hvor vi aflyser alle hold. 
Det er skolernes efterårsferie, så flere hold vil alligevel være aflyst den dag. Nærmere info 
om tid kommer, men forvent at det bliver i tidsrummet 10-16. 
 

• T-shirt størrelser 
Blev drøftet under punkt 5. 
 

7. Nyt fra udvalg - Hvilke udvalg har vi? 
Punktet udgår til næste bestyrelsesmøde. 
 

8. Datoer for b-møder resten af året 
Det besluttes at årets resterende bestyrelsesmøder af holdes henholdsvis mandag d. 25. 
september, mandag d. 30. oktober, mandag d. 20. november, fredag d. 15. december + 
julefrokost (sted aftales nærmere) 
Derudover er der enighed om, at b-møderne afvikles fast om mandagen fremover. 
 

9. Evt.  
 
Der er intet til eventuelt. 

 
 

Tak for et godt møde       


